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PROTOKÓŁ Nr XIX/2021 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 29 listopada  2021 roku 

 

odbytej w Urzędzie Gminy Boćki przy ul. Plac Armii Krajowej 3, pod przewodnictwem Pani 

Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1323. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 14 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta   8. Lipiński Zbigniew 

2. Chmur Eugeniusz   9. Wiercińska Iwona 

3. Skomorowski Marek               10. Wierciński Wojciech 

4. Koptewicz Walentyna             11. Piotrowska Krystyna 

5. Król Adam                12. Zalewska Katarzyna                                         

6. Matwiejuk Jarosław              13. Zawadzki Piotr  

                   7. Jóźwiak Małgorzata   14. Zambrowski Paweł 

Nieobecny: Jakimiuk Anatol 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra - Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Korniluk Milena, Z-ca Wójta Gminy 

5. Tołoczko Barbara, Kierownik GOPS Boćki 

6. Turkowicz Urszula, pracownik Urzędu Gminy, 

7. Szuj Aneta, pracownik Urzędu Gminy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=XVmPtYXkl7k 

https://bip-ugbocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 
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Następnie Przewodnicząca powitała radnych, mieszkańców, pracowników gminy i inne osoby 

biorące udział w Sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do 

mównicy, do mikrofonu. 

Ad pkt. 2 Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Zapytała czy są 

jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono, więc Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie 

za przyjęciem porządku obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za oddano 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało 

się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad, stanowi załącznik 1 do 

protokołu. 

Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie XIX Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportu, 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boćki w 2021 

roku, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Boćki na lata 2021-2030 

9. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Boćki, 

11. Analiza oświadczeń majątkowych, 

12. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

13. Interpelacje i zapytania radnych, 

14. Sprawy różne, wolne wnioski, 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad pkt. 3 Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z XVIII Sesji był wyłożony na 7 dni przed 

Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z XVIII Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 12 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 2 głosy. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XVIII Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Pani Mirosława Andrzejuk omówiła zmiany w budżecie polegające na zwiększeniach 

po stronie dochodów i wydatków. Pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady Gminy przeszła 

do głosowania nad projektem uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 3 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian  w budżecie gminy na rok 2021 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 – podjęta 

większością głosów. 

Ad pkt. 5 Pani Małgorzata Jóźwiak przeszła do następnego punktu w porządku obrad sesji 

dotyczącego stawek podatkowych na 2022 rok. Na wstępie poprosiła Pana Piotra Zawadzkiego, 

Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego o odczytanie wniosku 

Komisji Rady Gminy Boćki w sprawie określenia propozycji wysokości stawek podatkowych 

na 2022 rok. Następnie Pani Urszula Turkowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Pytań nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów przeciw 4 

głosy, wstrzymało się 1 głos. 

Imienne głosowanie radnych Nr 4 za podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 6 Pani Aneta Szuj przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportu. Uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca przeprowadziła 

głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów przeciw 4 

głosy, wstrzymało się 1 głos. 

Imienne głosowanie radnych Nr 5 za podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportu, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportu – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 7 Sekretarz Gminy omówił projekt uchwały. Nadmienił iż jedna z fundacji działających 

w Warszawie zakwestionowała gminny program opieki nad zwierzętami podając jako powód 

brak uszczegółowienia wydatków na poszczególne zadania realizowane w ramach Programu. 

Dodał, że jeżeli nie wprowadzilibyśmy zmian do poprzedniej uchwały sprawa trafiłaby do 

Prokuratury. Pytań radni nie zgłosili. Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad 

projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 14 głosów przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Imienne głosowanie radnych Nr 6 za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Boćki w 2021 roku, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Uchwała Rady Gminy Boćki zmieniająca uchwałę w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Boćki w 2021 roku – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 8 Pani Barbara Tołoczko przedstawiła pokrótce projekt uchwały. Poinformowała, że 

obowiązek posiadania Strategii Rozwiązywania Problemów Społeczny nakłada na gminę 

ustawodawca. Radni pytań nie zgłosili, więc Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 14 głosów przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Imienne głosowanie radnych Nr 7 za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Boćki na lata 2021-2030, stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Boćki na lata 2021-2030– podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 9 Głos zabrał Pan Walenty Korycki wyjaśniając jaki jest powód podjęcia niniejszej 

uchwały. Tłumaczył, iż Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku wydała zalecenie aby 

kwestia pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi była 

usankcjonowana. Dodał, iż radni podejmując uchwałę dotyczącą stawek opłaty za odpady 

komunalne obniżyli stawki, toteż opłaty mieszkańców nie wystarczają aby pokryć koszty 

gospodarowania odpadami komunalnymi i gmina musi ponieść te koszty. Na obecną chwilę 

gmina dopłaciła ponad 160 tys. zł, a jeszcze nie jest koniec roku. Pan Adam Król zapytał z 

czego wynika dopłata, czy z niższej stawki za odpady, czy po prostu z większej ilości 

produkowanych śmieci. Sekretarz Gminy odpowiedział, że radni głosując nad stawkami za 

odpady komunalne obniżyli je, chociaż stawki zaproponowane przez gminę były wyliczone 

zgodnie z kwotą wynikającą z umowy. Głos zabrał Pan Wojciech Wierciński mówiąc, że 

obniżając stawkę za odpady komunalne zakładaliśmy, że nie pokryje ona wszystkich kosztów. 

Dodał, że gmina dołożyła ponad 160 tys. zł ale dlaczego nie zostało powiedziane, że z tych 160 

tys. zł 90 tys. zł stanowią zaległości w opłatach przez mieszkańców gminy. Pan Radny 

powiedział również, że we wrześniu prosił Panią Wójt o dane z deklaracji czy się zwiększyła 

liczba osób czy nie i takich danych do chwili obecnej nie otrzymał. Głos zabrała Pani Milena 

Korniluk odpowiadając Radnemu, iż na chwilę obecna wg złożonych deklaracji na odpady 

komunalne suma kont właścicieli wynosi 1283 a liczba osób w deklaracjach 3185. Natomiast 

stan na 32.12.2020 roku przedstawiał się następująco: liczba kont właścicieli 1269, zaś liczba 

osób w deklaracjach 3182. Głos zabrał Pan Adam Król pytając czy kwota szacunkowa za śmieci 

się zwiększyła, czy produkujemy tych śmieci więcej i dlatego dopłacamy. Wójt Gminy 

odpowiedziała, że umowa z firmą została podpisana na odbiór za określoną stawkę za tonę 

odpadów komunalnych i nie było żadnych zmian. Dodała, że jak podejmowana była uchwała 

odnośnie stawek za odpady komunalne wówczas radni stawkę obniżyli chociaż szacunkowo po 

przetargu wynikało, że aby wyrównać kwotę z przetargu należało przyjąć wyższe stawki opłaty 

za odpady komunalne od jednego mieszkańca, czyli 23 zł segregowane i 21 zł kompostowanie. 

Radni przyjęli niższe stawki i z tego w głównej mierze wynikają takie dopłaty za odbiór śmieci. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w danej chwili musimy dopłacić ponad 160 tys. zł ale ostatecznie 

nie wiadomo ile dopłacimy ponieważ jeszcze nie ma końca roku. Po wyczerpaniu pytań 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 13 głosów przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

Imienne głosowanie radnych Nr 8 za podjęciem uchwały w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 10 Sekretarz Gminy poinformował, że projekt uchwały podwyższającej wynagrodzenie 

Wójta Gminy jest podyktowany przepisami prawa, które zmieniły się w ostatnich miesiącach. 

Projekt uchwały był omawiany szczegółowo na komisjach. Radni zadecydowali żeby przyjąć 

90 % wynagrodzenia maksymalnego jakie podał ustawodawca. Pan Paweł Zambrowski zapytał 

jakie wynagrodzenie otrzymywała do tej pory Pani Wójt. Głos zabrała Wójt Gminy informując, 

iż chcąc dowiedzieć się jakie wynagrodzenie otrzymywała wystarczy prześledzić oświadczenia 

majątkowe. Powiedziała, że przez 11 lat pracowała za najniższą krajową i wie, że istnieje 

bardzo duża dysproporcja pomiędzy wynagrodzeniem wójta a jego pracownikami, chociaż 

stara się sukcesywnie podnosić wynagrodzenie pracownikom. Przedstawiła jakie miała 

wynagrodzenie do chwili obecnej. Zasadnicze 4700 zł, dodatek funkcyjny 1900 zł, dodatek 

specjalny 2500 oraz dodatek stażowy 658 zł. Dodała również, że ona nie prosiła o podwyżkę, 

a radni nie muszą podejmować tej uchwały, wówczas Wojewoda zadecyduje. Głos zabrał 

Radny Adam Król mówiąc, że rząd Polski wprowadza tzw. Nowy Ład i słysząc od 

samorządowców krytyczne słowa co do nowego projektu, postanowił zamknąć im usta 

wprowadzając podwyżki. Jednak owe podwyżki będą pokryte z naszych podatków. Radni 

proponują aby Pani Wójt otrzymała nie 80 % górnej stawki a 90% czyli jakieś 15600 zł. Nie 

ważne czy źle czy dobrze zarządza, skoro się należy to trzeba dać. Nawiązał również do 

protokołu pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej, który zawiera 29 stron 

przeróżnych nieprawidłowości, a radni chcą dać Wójt 90% wynagrodzenia maksymalnego 

chociaż to ona jako włodarz odpowiada za te wszystkie uchybienia. Na zakończenie dodał, że 

skoro podnosimy wynagrodzenie dla Wójta Gminy to powinniśmy sobie wprowadzić ryczałt i 

dać również 90 % wynagrodzenia jakie przewidział dla nas ustawodawca. Głos zabrał Pan 

Paweł Zambrowski zwracając się do radnych, którzy chcą podnieść wynagrodzenie Wójta nie 

o minimalne 80 % tylko o więcej czyli 90% aby uzasadnili swoją decyzję. Głos zabrała 

Przewodnicząca Rady Gminy tłumaczą, że radni nie muszą uzasadniać swojej decyzji. Temat 

był wnikliwie analizowany na komisjach i nie ma potrzeby szczegółowego analizowania 

proponowanej podwyżki na sesji. Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska na wstępie zwracając 

się do Pani Wójt, że na czerwcowej absolutoryjnej sesji wpadła ona w samouwielbienie 

zachwalając jaka to jest inteligentna i niezastąpiona. Na wrześniowej sesji radna chciała zapytać 

o protokół pokontrolny bo już pół roku minęło a o protokole nie ma nawet wzmianki. Dodała, 

że w gminie jest prywata, pracownicy wychodzą kiedy chcą. Powinien być tzw. rejestr wyjść i 

rozliczenia samochodów służbowych. Nawiązała do protokołu pokontrolnego RIO, w którym 

wskazano jako uchybienie że została zawyżona kwota dla pracownika zatrudnionego na ¾ 

etatu. Pani Krystyna dodała, że to wszystko było bo to jest tzw. „swój” pracownik. Zapytała, 

czy kwota pobrana w nienależnej wysokości została zwrócona. Uzyskała odpowiedź 

twierdzącą. Następnie zwróciła uwagę dlaczego rano nie pali się światło na ulicach w Boćkach, 

przecież ludzie dojeżdżają do pracy, dzieci do szkoły. Zauważyła, że wg niej powinno 
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wieczorem światło palić się do godziny 22 bo przecież jest cisza nocna. A rano od 5:30 załóżmy 

do  7:00. Dodała, że rozmawiała w tej sprawie z Panią Wójt i usłyszała od niej, że oszczędzamy 

dlatego nie pali się światło rano. Radna mówiła również, że swego czasu w gminie był nabór 

wniosków na zakup komputerów przez rodziny osób które dawniej pracowały w PGR. Nabór 

ogłoszono na stronie gminy ale dużo osób nie skorzystało ponieważ nie wiedzieli o naborze. 

Według radnej należało tą informacje szerzej rozpropagować prosząc np. księży o odczytanie 

takich komunikatów w kościołach. Zauważył, że jeżeli pracownik gminy idzie na zwolnienie 

lekarskie to jego etat rozdziela się pomiędzy innych pracowników żeby więcej zarobili, zamiast 

zatrudnić nową osobę. A ci pracownicy nie koniecznie się orientują w sprawach, które przejęli 

w zastępstwie. Dodała, że Wójt nie radzi się z radą, która spotyka się co 3 miesiące, tylko po 

sprzedaży działki w Boćkach robi drogę z Sielca do Holonek a tutaj dalej ludzie grzęzną w 

błocie na tzw. „Kworesie”. Zauważyła, że do tej pory nie zakupiono zbiornika na paliwo. 

Mówiła także, że po uwagach radnych, że Pani Wójt jest często nieobecna w pracy, ta kwestia 

uległa poprawie. Nawiązała również do zarobków radnych i przewodniczącej, że w sumie w 

tym roku rada kosztowała gminę jakieś 49 tys. zł, zaś Pani Wójt zatrudniając „swojego” 

pracownika wydaje na niego rocznie 60 tys. zł. Pani Krystyna Piotrowska zapytała też Panią 

Mirosławę Andrzejuk czy dwa lata temu nie brała części etatu za pracownika zatrudnionego w 

wymiarze podatkowym. Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie. Radna oczekiwała odpowiedzi 

na zadane pytania odnośnie oświetlenia na ulicach Bociek i o projekcie zakupu komputerów 

dla rodzin popegeerowskich. Dodała również, że lubi wiedzieć gdzie jest Pani Wójt i zazwyczaj 

wie gdzie aktualnie przebywa włodarz gminy. Głos zabrała Wójt Gminy nawiązując do 

wypowiedzi radnej Krystyny Piotrowskiej odnośnie PGR. Dodała, że wszyscy którzy mogli 

skorzystać wiedzieli o projekcie a jednym z kryteriów było zamieszkanie i uczęszczanie do 

szkoły na terenie gminy popegeerowskiej. Pani Krystyna Piotrowska zauważyła, że brakowało 

takich wyjaśnień i  pracownik nie powinien odpowiadać, że po co ksiądz ma coś takiego 

ogłaszać bo więcej ludzi może by z tego projektu skorzystało. Pani Wójt dodała, że wszyscy 

którzy mogli skorzystać to złożyli odpowiednie dokumenty. Dodała również, że mieszkańcy 

dzwonią z problemami do gminy i bezpośrednio do niej. A odnośnie wyłączenia światła na 

terenie całej gminy to miała tylko jeden telefon i dwie uwagi oraz telefon od radnej Krystyny 

Piotrowskiej. Pani Wójt odpowiedziała też Panu Adamowi Królowi, który mówił że podwyżka 

dla Pani Wójt jest spowodowana Polskim Ładem. Dodała, że Polski Ład nie robi dla gminy 

krzywdy a wręcz przeciwnie daje dla gminy bardzo dużo, bo 10 mln zł na inwestycje to jest 

ogromny zastrzyk dla gminy. Wójt Gminy zauważyła również, że tylko i wyłącznie w jej 

kompetencji jest nadzór nad pracownikami i podział etatów. Dodała, że za te i inne kwestie 

zostanie oceniona za dwa lata. Pani Krystyna Piotrowska powiedziała, że za konkretna pracę 

powinna być konkretna zapłata. Po zakończeniu dyskusji Przewodnicząca przeprowadziła 

głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 8 głosów przeciw 4 

głosy, wstrzymało się 2 głosy. 

Imienne głosowanie radnych Nr 9 za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Boćki, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Boćki – 

podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 11 Analizę oświadczeń majątkowych Radnych Rady Gminy Boćki oraz analizę 

oświadczeń majątkowych Wójta Gminy, kierowników jednostek podległych i osoby wydające 
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decyzje w imieniu Wójta odczytali Pani Małgorzata Jóźwiak oraz Pan Wojciech Wierciński. 

Instytucje dokonujące analizy nie stwierdziły naruszenia przepisów prawa w złożonych 

oświadczeniach. 

Ad pkt. 12 Wójt Gminy zabrała głos mówiąc o Polskim Ładzie, że należy się cieszyć iż 

dostaliśmy pieniądze na remont drogi bo to jest dla dobra wspólnoty. Mówiła również, iż 

realizowana jest inwestycja polegająca na przebudowie oczyszczalni ścieków w Boćkach i 

będzie chciała aby radni zobaczyli efekty tej inwestycji. Poinformowała, że realizowana jest 

inwestycja rozbudowy i przebudowy Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach. Wykonawca 

prawdopodobnie zakończy inwestycje do 18.09.2022 roku. Dodała, że gmina Boćki jako jedna 

z pierwszych gmin wystąpiła do Wojewody w celu powołania komisji szacowania strat w 

rolnictwie po nawalnych deszczach. Pracownicy gminy byli zaangażowani w prace komisji. 

Poinformowała również, iż podpisywane są umowy na montaż instalacji fotowoltaicznych. Po 

wyczerpaniu tematu Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad sesji. 

Ad pkt. 13 Głos zabrał Pan Piotr Zawadzki pytając Panią Wójt jak wygląda sprawa z ruchem 

na ulicy Akacjowej oraz realizacja nowych przejść dla pieszych, ponieważ sprawa ciągnie się 

już rok. Następnie radny poinformował, że Spółka Wodna w Boćkach zakupiła ciągnik marki 

Kubota oraz przyczepę, które będą służyć spółce wodnej. Podziękował za pomoc w złożeniu 

wniosku na dofinansowanie Pani Milenie Korniluk oraz Pani Mirosławie Andrzejuk. Zwrócił 

się do mieszkańców czy widzą potrzebę postawienia zadaszenie – przystanku w Boćkach, w 

miejscu z którego autobusy odjeżdżają w kierunku Bielska Podlaskiego. Radny poruszył także 

temat scalenia gruntów wsi Jakubowskie, Skalimowo i Solniki. Zwrócił się do posiadaczy 

działek na tych terenach aby składali wnioski scaleniowe do urzędu gminy, ponieważ aby 

otrzymać dofinansowanie i przeprowadzić scalenie potrzebne jest 51% złożonych wniosków z 

tych terenów. Pan Paweł Zambrowski zapytał czy dużo jest chętnych do scalenia na tym 

obszarze? Radny Piotr Zawadzki odpowiedział, że chętni są ale do każdego trzeba zajść z 

wnioskiem i ludzie obawiają się, że utracą część swoich działek, gruntów na rzecz nowo 

powstałych dróg. Wyjaśnił natomiast, że za utracone części gruntu koszty powinna pokryć 

gmina. Radni więcej pytań nie zgłosili. 

Ad pkt. 14 Głos zabrał mieszkaniec gminy Pan Waldemar Rynans na początku nawiązując do 

tematu scalenia. Powiedział, że z tym zwrotem utraconych części gruntów to nie jest tak prosto. 

Miał taka sytuacje na terenie innej gminy gdzie z działki ponad 5 ha utracił 0,15 ha i nikt mu 

pieniędzy za tę część nie zwrócił. Gmina odsyłała do Starostwa i odwrotnie. Dodał również że 

jeżeli rozpocznie się scalenie to do momentu jego zakończenia, czyli uprawomocnienia decyzji 

scaleniowych nikt nie będzie mógł ani sprzedać ani zakupić działek objętych scaleniem. Mówił 

również, że radni skoro chcą podwyższyć pensję dla Wójta Gminy i przyjąć próg 90% powinni 

to uzasadnić, za co taka podwyżka, a żaden z radnych nie odezwał się ani słowem.  Kolejną 

sprawą, którą poruszył był brak dezynfekcji pojemników na odpady komunalne przez ostatnie 

lata obowiązywania umowy. Pan Waldemar Rynans zauważył, że na piśmie otrzymał, iż taka 

dezynfekcja będzie wykonana w tym roku. Zauważył, że już mamy prawie grudzień a 

dezynfekcji nadal nie było. Zwrócił się do Pani Wójt aby za okres trzech poprzednich lat 

obciążyła PUK z powodu braku dezynfekcji pojemników oraz z a to, że traktor gminny pomaga 

dla PUK-u. Powiedział, że pracownik, który odpowiada za odpady komunalne ma ½ etatu, a 

wg niego wystarczyła by ¼ etatu, ponieważ nie potrzeba tak dużo czasu żeby zebrać i rozliczyć 

1283 deklaracje. Zauważył również, że na stronie gminy nie ma wszystkich oświadczeń 

majątkowych i dodał, że nie wszyscy wykazują poprawnie dochody, ponieważ nie podają np. 

dochodów współmałżonka. Zwrócił się do Przewodniczącej Rady Gminy, że ona jest dla 
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radnych a nie radni dla niej. Powinna pozwolić wypowiedzieć się każdemu, kto chce zabrać 

głos, a nie jedni mogą mówić w punkcie „interpelacje” o wszystkim, a innym odbiera głos 

pouczając, że to w sprawach różnych. Mieszkaniec gminy mówił również o projekcie instalacji 

fotowoltaicznych, że regulamin pisała firma zewnętrzna a na terenie gminy bardzo późno 

rozpoczęła się realizacja projektu, dobrze że projekt wydłużono o kolejne trzy miesiące bo 

zostałby on u nas niezrealizowany. Za te opóźnienia odpowiada Wójt oraz pracownik 

odpowiedzialny, ale skoro pracownik robi na 1 ½ etatu to powinien pracować 12 godzin, a czy 

ktoś widział żeby w gminie świeciło się światło po godzinach pracy. Trzeba tutaj szukać 

oszczędności skoro pracownik mając 1 ½ etatu zrobi to w 8 godzin.  

Następnie głos zabrała Pani Barbara Tołoczko zwracając się do wszystkich z apelem o wsparcie 

rodziny z terenu gminy Boćki, która utraciła dom w pożarze. Poinformowała, że pieniądze 

można wpłacać na portalu zrzutka.pl oraz w banku bezpośrednio na konto pogorzelców. 

Poinformowała, że informacje z nr konta i z linkiem do zrzutki zamieszczono na stronie 

internetowej gminy oraz są do pobrania bezpośrednio w GOPS w Boćkach.  

Głos zabrał Pan Adam Król pytając ilu jest mieszkańców gminy. Pani Barbara Tołoczko 

odpowiedziała, że wg danych z Głównego Urzędu Statystycznego to około 4099 mieszkańców, 

ale dane nie muszą się zgadzać z danymi gminy. Radny zauważył, że Wójt nie wie ilu 

mieszkańców liczy gminy, bo wcześniej powiedziała iż jest ich około 4600. Pytał dlaczego 

sołtysi nie zostali zaproszeni na sesję. Zauważył, że skoro gmina otrzymała około 10 mln zł 

dofinansowania z Polskiego Ładu to Pani Wójt już nie powie że brakuje nam na inwestycje. 

Moglibyśmy zatem wymienić oświetlenie uliczne na terenie gminy, zakupić zbiornik na paliwo, 

zmodernizować oczyszczalnię ścieków, zakupić przyczepę oraz zadbać o ujęcie wody żeby nie 

trzeba było korzystać z wody pobieranej z terenu innych gmin. Zauważył, że radni powinni się 

częściej spotykać dlatego na ostatniej komisji padła propozycja wprowadzenia ryczałtu dla 

radnych, ponieważ gmina ma teraz dużo pieniędzy to jest jak najbardziej za ryczałtem. Dodał, 

że powinien wg niego on również wynosić 90% stawki maksymalnej, tak jak zadecydowała 

rada podejmując uchwałę o wynagrodzeniu Wójta. Pytał, czy ktoś kontroluje jak kładzione są 

światłowody na terenie Bociek i innych miejscowości. Zauważył również, że w Andryjankach 

są dwa place zabaw a w Boćkach jest tylko jeden i to na dodatek tylko dla przedszkolaków. 

Zwrócił się żeby w Boćkach powstał plac zabaw dla mieszkańców bo teraz skoro mamy tak 

dużo pieniędzy, to jest to możliwe.  

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki poinformowała, że wpłynęło pismo mieszkańca gminy 

Pana Marcina Pietraszuka związane z wypowiedzią radnej Krystyny Piotrowskiej na temat jego 

działalności. Wiceprzewodniczący odczytał pismo. 

Następnie Pan Wojciech Wierciński zabrał głos pytając dlaczego w ramach Polskiego Ładu 

będą robione inne drogi niż wynikało z ustaleń oraz poprosił o przedstawienie jakie inwestycje 

planuje się w ramach składania kolejnego wniosku w programie Polski Ład. Zwrócił się do 

Wójta Gminy, jako do zarządzającej pracownikami, iż nie wszyscy pracownicy wywiązują się 

ze swoich zadań. Operował przykładami, jak pracownik, który zastępował innego pracownika 

w danej chwili nieobecnego, potraktował interesantów, twierdząc że nie zna sprawy. Mówił też 

na swoim przykładzie, gdzie złożył wniosek o warunki zabudowy i zamiast wydać mu decyzję 

w ciągu miesiąca, czekała na nią 2,5 miesiąca tracąc na tym. Zaapelował, że należy dbać o 

wszystkich z osobna a nie tylko o siebie. Nawiązał do podwyżki dla Wójta Gminy, mówiąc że 

podwyżka musi być a zakup przyczepy musi poczekać bo nie ma pieniędzy. Wspomniał tez o 

oświetleniu ulic. Według radnego oświetlenie jest potrzebne ponieważ w razie pojawienia się 

migrantów na naszych terenach zapewni częściowe bezpieczeństwo mieszkańcom. Zauważył, 
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że montaż instalacji fotowoltaicznych mógł się rozpocząć dużo, dużo wcześniej  a w tej chwili 

ludzie tracą, ponieważ koszty materiałów znacznie wzrosły. Ściśle się z tym wiąże realizacja 

inwestycji w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach. Radny pytał czy naprawdę nie można 

było ogłosić przetargu wcześniej i nie tracić na wzroście cen materiałów. Mówił również jaka 

batalię przeszedł on i mieszkańcy miejscowości Hawryłki oraz Wiercień w sprawie zakładania 

światłowodów. Opowiadał o rozmowach z kierownikiem Powiatowego Zarządu Dróg w 

Bielsku Podlaskim, które według radnego przebiegły kulturalnie. Jednak jak udało mu się 

dowiedzieć kierownik tak tych rozmów nie odebrał. Zauważył, że Pani Wójt powinna obstawać 

za swoimi sołtysami i mieszkańcami, jednak tego nie robi. Powiedział, że trzy lata temu uważał, 

że Pani Wójt jest idealną osobą na to stanowisko. Dodał dlaczego sołtysi nie są zapraszani na 

sesje, czy to nie aby na pewno z tego powodu, że nie liczycie się z ich zdaniem.  

Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska odnosząc się na wstępie do pisma pana Marcina 

Pietraszuka odczytanego na sesji. Zauważyła, że prosiła pracowników urzędu aby naprawili tą 

drogę nawożąc piachem jednak nic w tej sprawie nie zostało zrobione. Dodała, że pracownicy 

nałapali etatów ale nie wypełniają swoich obowiązków. Zapytała co się dzieje z autobusem 

BOVA, który od wiosny stoi w warsztacie w Hajnówce oraz jak została wyjaśniona sprawa 

włamania do świetlicy w Jakubowskich?  

Ponownie głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że teren gdzie zostały sprzedane działki gminne 

powinien zostać utwardzony przez gminę i wtedy nie było by konfliktu między mieszkańcami. 

Pan Waldemar Rynans odniósł się do pisma Pana Marcina Pietraszuka a następnie zwrócił się 

do Pani Przewodniczącej, iż nie ma prawa odbierać nikomu głosu. 

Pani Wójt na wstępie odniosła się do sprawy dotyczącej odczytanego pisma informując, iż nikt 

z urzędu gminy nie inspirował Pana Pietraszuka do napisania pisma. Następnie odpowiedziała 

iż Polski Ład to jest program inwestycji strategicznych i nie możemy wydawać pieniędzy na co 

nam się chce. Odpowiedziała również iż były złożone dwa wnioski na remont dróg: Sielc-

Holonki i Nurzec-Krasna Wieś oraz drugi wniosek Wiercień-gościniec Starosielski i 

dokończenie ul. Grunwaldzkiej. Z tych dwóch wniosków przeszedł ten pierwszy ale trudno 

powiedzieć jakie było kryterium, możliwe że chodziło o inwestycje do 5 mln zł. Mówiła 

również, że rolnicy wozili gruz a nie żwir na drogi polne gdzie była taka potrzeba. Pan Adam 

Król zauważył, że to powinien robić traktor gminny. Wójt Gminy nadmieniła, że będziemy 

pracować nad budżetem i trzeba się zastanowić nad zakupem przyczepy. Mówiła również o 

tym iż wielokrotnie rozmawiała z Dyrektorek GDDKiA i może powiedzieć, że przejścia dla 

pieszych będą robione ale najpierw zostanie polana nowa nawierzchnia.   Nawiązała również 

do światłowodów, że zna sprawę z Hawryłek i Wiercienia jednak to jest droga powiatowa i ona 

nie decyduje w tej sprawie. Powiedziała również, że nigdy nie było takiej sytuacji że o godzinie 

8:30 urząd był zamknięty. Podkreśliła, że zazwyczaj ludzie którzy przyjeżdżają z innych gmin 

sa obsługiwani na bieżąco i chwalą naszych pracowników. Dodała, że jeżeli zdarzy się 

niestosowne zachowanie ze strony pracownika urzędu to chciałaby o tym wiedzieć od razu i 

móc wyjaśnić sprawę na bieżąco. Podkreśliła, że jeżeli miały miejsce niewłaściwe zachowania 

ze strony pracowników urzędu w stosunku do interesantów to za nie przeprasza. Pani Krystyna 

Piotrowska dodała, że powinno być wiadomo kto kogo zastępuje i osoba powinna wdrożyć się 

w temat żeby nie było takich sytuacji. Pani Wójt powiedziała, że w obecnej sytuacji gdy nagle 

pojawia się zachorowanie lub sytuacja losowa to nie jesteśmy w stanie się wdrożyć w temat 

natychmiast dlatego prawdopodobnie padła taka odpowiedź a nie inna. Stanęła również w 

obronie pracownika który „nałapał etacików”. Pani Wójt wyjaśniła, że ze względów 

epidemiologicznych nie robimy spotkań grupowych, dlatego nie zapraszamy sołtysów. Drugą 
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rzeczą jest brak miejsca. Próbowaliśmy zrobić sesję na strażnicy, jednak tam jest problem z 

łącznością. Pani Krystyna Piotrowska wróciła do zastępstw pracowników, mówiąc że sekretarz 

gminy odpowiada za pracowników gdy nie ma Wójta. 

Następnie głos zabrała Pani Milena Korniluk mówiąc, że nie rozmawiała z Panem 

Pietraszukiem odnośnie wypowiedzi Pani Krystyny Piotrowskiej na jego temat. Dodała, że Pan 

Pietraszuk obejrzał obrady przedostatniej sesji. Na pewno nikt z pracowników nie rozmawiał z 

Panem Pietraszukiem w tej kwestii.  

Radny Adam Król zauważył, że skoro nie musimy wydawać na inwestycje, które zostaną 

wykonane z programu Polski Ład to możemy z własnych środków wykonać inwestycje 

przedstawione przeze mnie wcześniej. Zauważył, że należy na komisjach przejść się na miejsce 

owej zalanej drogi i nie kłócić się bez jej obejrzenia.  

Głos zabrał sekretarz Gminy mówiąc, że pracuje w godzinach 8-16 natomiast zdarza się mu 

przyjechać później lub wyjechać wcześniej ponieważ często załatwia sprawy w urzędach 

powiatowych w Bielsku Podlaskim. Jednak nigdy nie opuszcza miejsca pracy bez uprzedniego 

pozwolenia Pani Wójt. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady sesji. 

Protokołował: 

Katarzyna Izdebska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 
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 Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIX z dnia 29 listopada 2021 roku 

 

  Boćki, dn.: 29.11.2021r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIX z dnia 29 listopada 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 29.11.2021r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XVIII Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIX z dnia 29 listopada 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 29.11.2021r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIX/127/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 
rok 2021 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIX z dnia 29 listopada 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 29.11.2021r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIX/128/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował PRZECIW   

    7 Król Adam głosował PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował PRZECIW   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XIX z dnia 29 listopada 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 29.11.2021r. 

5 5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIX/129/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam głosował PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował PRZECIW   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik Nr 6 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
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Nr XIX z dnia 29 listopada 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 29.11.2021r. 

6 6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIX/130/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 29 listopada 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boćki w 2021 roku 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik Nr 7 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
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Nr XIX z dnia 29 listopada 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 29.11.2021r. 

7 7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIX/131/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie przyjęcia Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Boćki na lata 2021 - 2030 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik Nr 8 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
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Nr XIX z dnia 29 listopada 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 29.11.2021r. 

8 8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIX/132/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  
  

  
  
  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Załącznik Nr 9 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
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Nr XIX z dnia 29 listopada 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 29.11.2021r. 

9 9. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XIX/133/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Wójta Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 8     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr WSTRZYMAŁ się   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował PRZECIW   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował PRZECIW   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


